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Ik vraag geduld én steun 
van de supporters
ARNAR VIDARSSON OVER ZIJN EERSTE MAANDEN ALS MANAGER SPORT

Tekst: Wim De Bock - Foto’s: Belgaimage

Zo ‘meedogenloos’ als Arnar Vidarsson (46) was als 

voetballer bij o.a. Lokeren en Cercle Brugge, zo aimabel 

is hij als je hem ontmoet. Voetbalslim ook, een uitstekend 

analist, en nu aan een nieuwe loopbaan bezig als de 

‘Manager Sport’ van KAA Gent. ‘Je kan het een soort van 

“
examen noemen’, zegt hij. ‘ Voor mezelf, maar ook voor de 

buitenwereld.’ Niet dat dat hem afschrikt, Vidarsson gaat 

altijd rechtdoor. Ter afsluiting van het jaar 2024 hadden we 

met de Ijslander een evaluerend gesprek over de voorbije 

maanden.



5WIGWAM MAGAZINE -

Jouw officiële titel bij de club luidt ‘Manager Sport’. Kan je zelf 

eens een taakomschrijving geven?

Arnar Vidarsson: “Als ik het eenvoudig en prettig wil uitdrukken, dan 

zeg ik: ik mag alles doen wat leuk is, en mijn collega Seba (Sébastien 

Ronse), de Manager Non-Sport, doet de rest. (lacht) Ik zeg dat omdat 

ik alleen maar met voetbal moet bezig zijn, met wat er op het veld en 

het trainingsveld gebeurt, wat toch mijn biotoop is.

In essentie volg ik de ploeg elke dag van nabij op. Dat gaat over het 

bijwonen van de trainingen, overleg met de technische staf en de spelers, 

over blessures, over tactiek, over de komende tegenstanders, over het 

speelprogramma. Zo zijn we heel hard aan het inzetten op onze afdeling 

‘fysieke voorbereiding’, ‘performance’, altijd gekoppeld aan ‘fysieke 

data’, maar ook aan de mentale begeleiding, de voeding enzovoort. 

Alles wat onze spelers optimaal aan de aftrap van een wedstrijd kan 

brengen, elk detail. Ik volg daarbij natuurlijk onze A-kern op, maar ook 

Jong KAA Gent en voor een stuk ook de verdere jeugdploegen. Dat is 

een dagelijks contact, ik heb heel veel voeling met wat er elke dag op 

het trainingscentrum in Oostakker gebeurt. Dat is wel een stijlbreuk 

met vroeger en dit past binnen de nieuwe organisatie die Sam Baro 

heeft ingevoerd.

Daarnaast is er natuurlijk het luik ‘transfers’ dat een voortdurend werk 

is. Wie kan, mag, wil ons verlaten? Wie moeten, kunnen we er bijnemen? 

In samenspraak met de scouting uiteraard (data, video, live scouting) 

en met de andere verantwoordelijken daarvoor binnen het sportief en 

financieel management.”

Je bent bijna zeven maanden aan de slag bij de club. Hoe 

evalueer je, op sportief vlak, die eerste periode?

AV: ‘We liggen op schema. We lopen niet voor op schema, wat we 

misschien konden gehoopt hebben. Maar we liggen ook niet achter. 

Iedereen weet dat we een grote heroriëntatie hebben doorgevoerd 

onder de nieuwe eigenaar en voorzitter. 

Ten eerste hebben we in januari een verkoop van enkele belangrijke 

titularissen moeten doen, om financiële 

redenen. Daar is het vertrek van Julien De 

Sart, dat niét gepland was, nog bovenop 

gekomen. Die transfers waren helaas 

absoluut nodig voor de gezondmaking 

van de club, maar het betekende 

natuurlijk een sportieve verzwakking.

Ten tweede zijn we bezig om de spelerskern en de aanpak die aan Hein 

Vanhaezebrouck waren gekoppeld, te transformeren naar een nieuwe 

spelerskern en een nieuwe aanpak die past bij Wouter Vrancken. Hein 

heeft hier schitterende resultaten neergezet, maar Wouter is een andere 

trainer met een ander systeem. Bovendien was er een verjonging van de 

selectie nodig, omdat we minder willen uitgaan van gevestigde waarden.

Die transformatie, nodig om de vervanging van de vertrokken spelers, 

de verjonging van de kern en de aanpassing aan het voetbal van Wouter 

door te voeren, zal wellicht achttien maanden duren, als je die in zijn 

totaliteit wil doorvoeren.”

Dus: je vraagt terecht geduld daarvoor. Tegelijk is dit 

topvoetbal, en dat is een omgeving waar weinig geduld is.

AV: “Daar ben ik me heel goed van bewust. Wij zijn in België een topclub 

of we willen dat zijn. Dat wil zeggen: wij willen alle wedstrijden winnen 

en bovenaan staan. Dat strookt ook helemaal met mijn mentaliteit, 

ik ben altijd een voetballer geweest die niet kòn verliezen, ik haatte 

verliezen. Dus ook tijdens die ‘overgangsperiode’ moeten we wel blijven 

presteren. En dat bedoelde ik daarnet met ‘we zitten op schema’. We 

hebben nog alle kansen om ons te plaatsen voor de top-zes, 

nodig voor kwalificatie voor de Champions’ Play-Off. Europees 

hebben we de League Phase gehaald van de Conference League 

en zullen we overwinteren. Alleen in de Beker van België zijn 

we uitgeschakeld, al hadden we daar pech met een moeilijke 

loting (op verplaatsing bij Union) en al hadden we die match 

ook kunnen winnen als we onze kansen omzetten en als er een 

VAR was geweest.”

Toch hoor je bij de supporters wel eens gemor of kritiek. 

Hoe ga je daarmee om?

AV: “Ik begrijp die mensen, zij willen het beste voor de club, wij 

ook. Ik zou me maar ongerust maken als zij helemaal tevreden 

zouden zijn met ons voetbal van de voorbije maanden. Maar ik 

moet als Manager Sport een aantal doelstellingen halen op de 

iets langere termijn, en het is belangrijk dat we die voormelde 

reorganisatie met een zekere sereniteit kunnen volbrengen. 

Paniek is uit den boze. Wij horen de kritiek wel, maar je moet als 

clubbestuur een strategie, een uitgestippelde lijn volgen. Dat 

gaat al eens gepaard met vallen en opstaan, met wedstrijden 

die verloren worden. Maar dat moet je erbij nemen zolang de 

uitgestippelde koers naar het uiteindelijke doel duidelijk blijft. 

Tegen de supporters die ongeduldig zijn zeg ik: ‘Hou vol, het 

komt goed!’.

Er kwamen afgelopen zomer acht spelers erbij. 

Sommigen daarvan zijn grote meevallers, anderen 

konden zich nog niet echt bewijzen.

AV: “Ook daar is geduld aangewezen. Neem nu, bij wijze van 

voorbeeld, Helio Varela. Die heeft een profiel dat wij nog niet 

hadden. Maar die is hier pas in de tweede helft van augustus 

aangekomen. Hij miste dus de volledige voorbereiding bij ons. 

Aanpassen aan een nieuw land, een ander soort voetbal, een 

andere taal. Dat gaat niet vanzelf! 

Zeker - als je weet dat die jongen 

intussen ook al drie keer tien 

dagen is weggeweest met de 

nationale ploeg van Kaapverdië. 

En hij heeft fysiek ook wat moeten 

bijspijkeren. Conclusie: er is erg weinig tijd geweest voor hem 

om zich hier te nestelen. Dat heeft zijn tijd nodig. Kijk eens bij 

Genk: Paintsil, Bonsu Baah, Arokodare… Die werden door de 

buitenwereld afgeserveerd in hun beginperiode. Maar die zijn 

er daarna helemaal doorgekomen. Kijk naar Sonko. Die kreeg 

voor de zomer zelfs bijna geen speelminuten, maar die is nu 

langzaamaan aan het ontbolsteren. Dus ook Varela zal nog tonen 

wat hij waard is.”

Wanneer kunnen we aanwinst Omgba verwachten na 

zijn operatie en revalidatie?

AV: ‘Die jongen is enorm gefocust bezig om er weer helemaal 

bovenop te komen. Maar overhaasting is ook niet goed. Als hij 

helemaal speelklaar is tegen de play-offs, dan zou dat prima zijn. 

Maar misschien kan het al iets vroeger?”

Andri Gudjohnsen heeft het iets moeilijker om zijn beste 

zelf te vinden dan bv. Max Dean. Hoe verklaar je dat?

AV: “Er zijn zoveel zaken die kunnen meespelen waarom sommige 

“Op termijn moet een club als KAA 
Gent iets vaker kunnen pieken”
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Verdriedubbel  
  je denken.

Kies rendement voor jezelf,  
je streek en de planeet.

Word ook klant in 7 minuten 
op vdkbank.be.

We hebben zoveel jonge spelers 
met nog veel groeimarge, zij 
verdienen ons vertrouwen”

spelers makkelijk hun plaats vinden in een nieuwe ploeg en het bij 

anderen wat langer duurt. Misschien heeft het feit dat Max eerst drie 

matchen geschorst was, hem net de aanloopperiode gegeven die hij 

nodig had om zich aan te passen. Terwijl Andri er al meteen moest staan. 

Dat Andri’s transfer aan mij gekoppeld wordt, omdat ik ook Ijslander 

ben, dat stoort mij niet, het is wel vervelend voor hem. Hij moet er geen 

voordeel uit halen dat hij een Ijslander is, maar ook geen nadeel. Hij is 

hier toegekomen omdat iedereen overtuigd was van zijn kwaliteiten, 

niet omdat ik hem per se wilde. Ik weet hoe goed hij is, en vooral hoe 

goed hij kan worden. Dat heeft hij tot nu toe nog niet genoeg laten zien, 

maar dat komt wel. 

Garanties zijn er nooit, maar je mag niet te snel oordelen. Tim Kleindienst 

was zogezegd niet goed genoeg voor AA Gent, maar hij scoort nu 

vlot in de Bundesliga (bij Borussia Mönchengladbach) en hij is zelfs 

international! Soms lukt het niet direct bij een club, soms is het wat 

wachten. Ik zou willen oproepen: steun Andri én elke andere speler van 

onze club als het wat moeilijk gaat, onvoorwaardelijk. Van uitgejouwd 

te worden, wordt niemand beter. 

Kijk ook eens naar de leeftijden van veel van onze spelers: Gambor 21, 

Brown 22, Araujo 23, Delorge 20, Samoise 23, Sonko 19, Surdez 22, 

Varela 22, Dean 20, Vancsa 20. Reken daar nog jongens als De Vlieger 

(19) en De Meyer (18) en Omgba (22) bij… Die hebben allemaal nog 

zoveel groeimarge. Zij hebben alle steun van onze fans nodig!’.

Wat mogen de supporters verwachten in de wintermercato?

AV: “Ten eerste willen we bewaken waarmee we bezig zijn. Er kloppen 

veel jonge spelers op de deur. Ook enkelen die nog maar heel weinig 

hebben mogen of kunnen spelen zoals Vancsa, De Vlieger, Helio, De 

Meyer, Omgba… Het kan niet de bedoeling zijn dat we dan geld gaan 

geven aan nieuwelingen die vervolgens in de weg gaan staan van de 

evolutie van die jongeren. We zijn 

bezig met een proces van verjonging, 

we mogen dat nu niet stopzetten. We 

moeten hen vertrouwen geven. Ook 

bij Jong KAA Gent kondigen zich op 

termijn nog nieuwe jongens aan voor 

de A-kern. Hen kansen geven is ook 

een vorm van lokale verankering.

Ten tweede zullen we, als er 

vertrekkers zouden zijn, de kern blijven aanpassen aan de nieuwe 

visie. Dus: finetunen. Als verdediger of middenvelder X of Y vertrekt, 

wie kunnen we er dan bijnemen die qua profiel iets meer aanleunt bij 

wat we nodig hebben? En dan heb ik het niet alleen over de komende 

wintermercato, maar ook over de langere termijn.

Ten derde zijn wij voortdurend bezig met het bekijken van een aantal 

profielen: scouten, screenen, aftasten, contacteren. Op die manier 

konden we al Leonardo da Silva Lopes binnenhalen. Hoeveel spelers 

er verder nog naar hier zullen komen, zal afhangen van een aantal 

elementen, zoals ook het financiële aspect. En in dat laatste speelt ook 

mee dat alle Belgische clubs met enige ongerustheid afwachten hoe 

het internationale transfersysteem zal evolueren.”

Je hebt het over de uitspraak van een Europese rechter die het 

voetbaltransfersysteem op losse schroeven zette, waardoor 

het in toekomst eventueel mogelijk zou worden dat spelers 

alleen een verbrekingsvergoeding zouden moeten betalen als 

ze tijdens hun lopende contract bij een club vertrekken.

AV: ‘Voor alle duidelijkheid: het is zover nog niet en Fifa is dit aan het 

bekijken. Maar het is toch iets om mogelijk in de toekomst rekening 

mee te houden. België is nu een ‘opleidingscompetitie’ waarbij jongere 

spelers worden aangekocht en na een rijpingsperiode voor (veel) meer 

geld worden doorverkocht. Gaat dat standhouden? Iedereen weet dat 

Belgische clubs, maar ook clubs uit andere kleinere landen, uitgaande 

transfers nodig hebben om rond te komen. Afwachten!”

Er zijn enkele spelers einde contract na dit seizoen. Hoe zit het 

daarmee?

AV: “De contractverlenging van Davy is in orde. We deden ook Jordan 

en Matisse een goed voorstel en hopen ook die te kunnen afronden.”

Jullie zijn nu bezig met een ‘transformatie’ die anderhalf 

seizoen zou duren. Hoe moeten we de verdere toekomst van 

onze club inschatten in het Belgische voetballandschap?

AV: ‘Ik spiegel me graag aan RC Genk op dat vlak. Zij slagen erin om 

geduldig aan een ploeg te bouwen en vervolgens te pieken: sinds 1997 

vier keer kampioen, vier keer tweede (de laatste keer waren ze eigenlijk 

kampioen tot Alderweireld in de laatste minuut die goal maakt voor 

Antwerp) en vijf bekers. Maar in heel die periode zaten er ook zwakkere 

seizoenen, omdat ze na zo’n piek de beste spelers moeten verkopen 

en de ploeg weer moeten heropbouwen. Kijk ook naar Union, hoe ze 

daar slim inkopen, geen hoge lonen uitbetalen, maar spelers wel ruim 

de tijd geven om zich te ontwikkelen, niet ongeduldig zijn.

Ook wij gaan, als we de concurrentie met Club Brugge willen aangaan, 

slim moeten besturen. Dan moeten die piekmomenten wel voldoende 

frequent komen. Gent was kampioen in 2015, maar werd daarna nog 

maar één keer tweede en won één beker. Dat is te weinig. Als je de 

jackpot van de Champions League of 

minstens de Europa League af en toe 

wil binnenhalen, moet je ervoor zorgen 

dat de ‘dalen’ niet zo lang duren. Dat 

is het proces waarmee we nu bezig 

zijn. Een nieuwe ploeg bouwen, 

jonge talenten (op termijn ook de iets 

duurdere!) aantrekken en opleiden tot 

het hoogste niveau. En wellicht dan af 

en toe doorverkopen, dat kan niet anders. Onze infrastructuur staat er 

grotendeels, onze jeugdopleiding zet grote stappen vooruit en voor de 

A-ploeg zijn we slim aan het investeren. Onze piek zal daarbij nog niet 

dit seizoen zijn, maar daarna komt die wel als we onze huidige koers 

goed blijven aanhouden. 

Wat nog niet wil zeggen dat de prestaties dit seizoen niet belangrijk zijn. 

Een seizoen is altijd deels een consequentie van het vorige. We spelen 

dit seizoen Europees omdat we ons daar vorig seizoen voor geplaatst 

hebben. Zo moeten we dit seizoen zo goed mogeiljk presteren en onze 

spelers zo matuur mogelijk maken, om daar volgend seizoen en het 

seizoen erna de vruchten van te plukken. 

Ik wil eerlijk zijn met de supporters: we gaan dit seizoen geen kampioen 

spelen. En ze mogen al eens diep ontgoocheld zijn over een match, 

zoals ze ook mogen juichen bij een goede prestatie. Voetbal is emotie 

en dat mag zo bliljven. We zijn niet zo sterk als onze zege op Club 

Brugge liet uitschijnen en we zijn niet zo zwak als we leken te zijn bij 

onze thuismatch tegen Genk. De kwaliteit van onze kern vandaag zit 

zowat daartussen. Dat is een eerlijkheid waarvan ik hoop dat de fans die 

kunnen appreciëren. Wij hebben hen nodig, ik reken op hen!’.
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ONTDEK DE VERNIEUWDE  
ROLF BENZ LOUNGE

WE VERWELKOMEN U 
GRAAG NA EEN SEINTJE OP

09 330 23 77

ZAGEN JULLIE ONZE NIEUWE RECLAME OP DE TICKET BOOTH AL ?

CONTACTEER 
ONS VOOR UW 

INTERIEUR-
PROJECT
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DAGELIJKS VAN  
EN NAAR ALLE  
EUROPESE LANDEN

Meer info  
Aarzel niet om ons 
te contacteren.



10 - WIGWAM MAGAZINE

Bevestigen

“De eerste maanden waren niet gemakkelijk. Het niveau en de intensiteit 

op training en in de wedstrijden lagen veel hoger dan ik in Dunkerque 

gewoon was. Ik speelde niet, of toch maar enkele minuten op het einde 

van het seizoen. Maar ik heb op training altijd alles gegeven en veel bij-

geleerd. Ik heb nooit gepanikeerd, dit was gewoon de periode die ik 

nodig had om me aan te passen. Met de nieuwe trainer nu kreeg ik ook 

nieuwe kansen. Nu is het vooral zaak om te bevestigen.”

Focus houden

“Er kan nog veel beter. Ik herinner me Chelsea, tegen Mudryk. Toen 

had ik het heel lastig, wat een speler, wat een snelheid! Mais bon, dat is 

internationaal niveau en een jaar geleden speelde ik nog in de tweede 

klasse in Frankrijk. Dus dat zijn stappen die je moet zetten als jonge 

speler. Zulke wedstrijden zijn een wake-up call voor mij. 

Mijn sterke punt is mijn technisch vermogen als verdediger, dat ik me 

zeker voel aan de bal, zo zeker dat ik zelfs durf te dribbelen, dat is mijn 

spel. Ik heb bij de jeugd ook nog op 10 gespeeld, daar leer je met de bal 

aan de voet die acties te maken. Tegelijk besef ik dat je als verdediger 

niet te veel risico’s mag nemen. Daar moet ik nog in verbeteren, ik verlies 

soms mijn focus, ik kan nonchalant ogen. Toch bén ik dat niet, ik moet 

gewoon leren om 90 minuten lang de focus te houden. Comfortabel 

zijn aan de bal is goed, maar je mag geen fouten maken.”

Habibou

“Begin september mocht ik twee interlands spelen met de Centraal-

Afrikaanse Republiek. Dat ik niet koos voor Frankrijk, was eerder een 

keuze van het hart. Al besef ik ook wel dat het extreem moeilijk zou 

zijn geweest om me te selecteren voor de Franse nationale ploeg 

die ongelofelijk veel talent heeft. Ik speelde interlands in Lesotho en 

Gabon, een zege en een verlies. Ik hoop de volgende jaren nog meer 

selecties af te dwingen voor het geboorteland van mijn vader. Ik heb 

het Afrikaanse land ooit wel bezocht, maar dat is intussen toch al een 

tiental jaar geleden. Ik heb er natuurlijk familie. Het is een klein land, zes 

miljoen inwoners, en er zijn helaas veel problemen, politiek, sociaal, 

levensomstandigheden, onveiligheid… Men werkt eraan, laten we hopen 

dat er betere tijden komen. Ik weet dat er nog een speler van de Centraal-

Afrikaanse Republiek bij Gent gespeeld heeft: Habib Habibou. Ik ken zijn 

naam, hij was een spits, maar ik heb hem nooit ontmoet.” 

Frans en Engels

“Ik denk niet dat ik bij Dunkerque meer dan één interview heb gegeven 

aan de pers, en nu bij Gent nog geen. Ik ben een rustige jongen, ik zoek 

de aandacht niet. Ik doe mijn job zo goed mogelijk en wil zo weinig 

mogeijk afleiding. En: beide benen op de grond. Op de club zelf ben ik 

wel sociaal. Er zijn voldoende Franstaligen om eens een gesprek mee te 

voeren. Ik schrok wel toen ik hier toekwam: ik dacht ‘België, daar spreken 

ze toch Frans?’, maar dat bleek anders te liggen. Ook de tactische video 

die we te zien kregen: allemaal Engels! Dus heb ik een cursus Engels 

gevolgd om toch met sommige ploegmaats die geen Frans kunnen, zoals 

Jordan en Sonko, ook te kunnen praten. Dat lukt al vrij aardig intussen.”

Wim De Bock

Hugo Gambor (21) speelt sinds 1 februari voor KAA Gent. 

De eerste maanden was het vooral acclimatiseren voor 

hem, het bleef bij twee invalbeurtjes. Maar dit seizoen was 

hij zowel in de competitie als Europees vaak titularis, tot een 

blessure hem even afremde in november. Merkwaardig: 

Hugo bleef al die tijd een ‘nobele onbekende’ voor media 

en publiek. “Er zijn wel interview-aanvragen geweest, hoor, 

ook bij Dunkerque, maar ik heb die altijd afgeblazen. Ik sta 

niet zo graag in de belangstelling”. Voor Wigwam maakt 

hij uiteraard een uitzondering.

Blois, Orléans, Paris

“Ik ben geboren en opgegroeid in Blois, een stad tussen Orléans en 

Tours, twee uur ten zuiden van Parijs. Mijn vader emigreerde naar 

Frankrijk vanuit de Centraal-Afrikaanse Republiek, mijn moeder is een 

Franse. Ik heb nog twee broers, waarvan de jongste nu in de jeugda-

cademie van Strasbourg zit. Dus ook hij heeft zeker talent! Ik begon te 

voetballen bij Blois Foot41 en speelde dan een jaar bij US Orléans waar 

ik maanden inactief was door de covidepidemie. Toen kon ik in 2020 

een profcontract voor drie jaar tekenen bij Paris FC. Dat speelde toen 

in de Ligue 2, dus ik wist dat ik voor een uitdaging stond. Maar ik had 

zelfvertrouwen, ik wist dat ik het kon.”

Frans jeugdinternational

“Me aanpassen aan leven en voetballen in Parijs was geen probleem. 

Maar ik raakte geblesseerd tijdens de voorbereiding. Toen ik terugkwam 

was er een basiself gevormd en we stonden ook op kop. Moeilijk om 

dan je plaats af te dwingen. En ik raakte opnieuw geblesseerd! Daarna 

kwam er ook nog een coachwissel. Ik werd bij de beloften onderge-

bracht. Ik was prof bij Paris FC, maar ik heb er niet één wedstrijd in de 

A-ploeg gespeeld. Intussen werd ik wel een paar keer geselecteerd voor 

de Franse nationale jeugdploegen. Dat toont aan dat ik individueel goed 

bezig was, alleen vertaalde zich dat niet bij mijn club.”

Dunkerque

“Toen kwam Dunkerque me halen, in 2022. Dat was in principe een stap 

terug, want we begonnen in ‘le championnat national’ (zeg maar derde 

klasse nvdr). Maar al na één jaar konden we de promotie naar de Ligue 

2 afdwingen, dat was schitterend! En ik wist dat, als ik mijn kwaliteiten 

maar kon tonen, ik snel hogerop zou klimmen als voetballer. Ik kijk liever 

niet ver vooruit, liever dag na dag. Maar ik heb nooit aan mezelf getwij-

feld. Ik geloof dat, als er moeilijke dagen zijn, die uiteindelijk dienen om 

sterker te worden.”

KAA Gent

“Pas begin januari 2024 hoorde ik dat KAA Gent me volgde. Maar de 

onderhandelingen begonnen maar een paar dagen voor het einde van 

de wintermercato. Toen moest het heel snel gaan. Ik kreeg niet de kans 

om bijvoorbeeld het stadion of de stad te gaan bekijken. Ik kende de club 

wel, van de Europese matchen die op televisie te zien waren geweest. 

Uiteindelijk was het snel geregeld, ik had zeer weinig bedenktijd nodig, 

dit was een gouden kans voor mij. Ik zei tegen mijn zaakwaarnemer: 

‘Doe wat nodig is om mij in Gent te krijgen’. En het lukte!”
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HUGO GAMBOR MAAKT DE OVERSTAP VAN DE 

FRANSE TWEEDE KLASSE NAAR DE TOP IN BELGIË

En nu vooral
bevestigen!
“
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MATEN. MAKKERS. BUFFALOOO’S !
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Ik ben de enige trainer ooit die 
nooit verloor met KAA Gent!

Quizvraag: noem één persoon die al 44 jaar 

onafgebroken werkt voor KAA Gent. Niet lang zoeken: 

het is (hoofd)kinesist Frank Wezenbeek (64). Als je 

er nog de jaren bijtelt dat hij jeugdspeler was bij de 

Buffalo’s, dan kom je aan meer dan 50 jaar in dienst 

van een en dezelfde club. Uniek, en een bloemetje in 

de vorm van dit artikel waard!

 

Je bent al bij de club sinds je miniem was?

Frank: “Wij woonden in de Arthur Van Laethemstraat in Gentbrugge. 

Als ik door het venster van mijn slaapkamer keek, had ik zicht op het 

oefenplein van AA Gent achter het Ottenstadion, waar later nog de 

hockeyclub gespeeld heeft. Ik kon als het ware de helden van toen, 

vooral in tweede klasse, zien trainen elke dag vanuit ons huis! Het 

was dus normaal dat ik mij als voetballer bij Gantoise aansloot. De 

jeugdterreinen lagen toen wat verder, aan de Oude Brusselse Weg. 

Ik ging er te voet naartoe. We hadden een goede lichting, met Franco 

Pirelli, Julien Van de Keere, Geert Broeckaert… Ik geraakte tot bij de 

beloften, wat toen nog ‘de reserven’ heette. Eén keer ben ik opge-

roepen voor de eerste ploeg, een oefenmatch in Waregem, maar 

die werd in laatste instantie uitgesteld door de sneeuw. Ik voelde 

dat ik iets tekort schoot voor de A-ploeg, en dus verhuisde ik naar 

Racing Wetteren dat toen in Bevordering speelde. Maar daar heb 

ik me nooit echt thuisgevoeld. Het waren de enige maanden in mijn 

leven dat ik niet bij de Gantoise was.”

Hoe ben je dan kinesist geworden bij de club?

Frank: “Ik zat in mijn laatste jaar studies toen Han Grijzenhout in 1981 

Leon Nollet verving als trainer. De Nederlander wilde de medische 

staf uitbreiden en de club kende mij natuurlijk nog als jeugdspeler. 

Dus ik mocht al beginnen terwijl ik nog studeerde, als assistent van 

Marc Temmerman, van wie ik zeer veel geleerd heb. Nadat ik mijn 

diploma in de kinesitherapie had behaald, mocht ik definitief begin-

nen bij de club. In ‘85 volgde ik Marc Temmerman op en ik werk er 

vandaag nog altijd…”

In al die jaren passeerden er vijf voorzitters (De Meester, 

Naudts, Van Milders, De Witte en Baro). Maar vooral: bijna 

dertig hoofdtrainers. Wie zijn je vooral bijgebleven?

Frank: “René Vandereycken had in Italië, hij speelde even bij 

Genua, geleerd hoe een professionele club moest worden bege-

leid. Toen hij bij ons trainer werd, heeft hij veel hertekend, ook 

de medische begeleiding. Tot dan beperkte het werk van een 

kine zich vooral tot het behandelen van geblesseerde spelers in 

het medisch kabinet. Maar hij liet mij revaliderende spelers ook 

begeleiden op het veld. Revalidatietraining onder leiding van een 

kinesist op het veld was toen heel vernieuwend, maar René vond dit 

zeer belangrijk. Als gevolg daarvan ben ik extra opleidingen gaan 

volgen, ook in Nederland. Dat heeft mijn ogen geopend voor een 

nieuwe aanpak. Dat was een zeer leerrijke periode in mijn carrière. 

Johan Boskamp had een heel directe aanpak, maar ik had er een 

goed contact mee. Hij heeft de professionalisering van de club 

doorgetrokken met veel aandacht voor de jeugdwerking. Toen 

HOOFDKINESIST FRANK WEZENBEEK MEER DAN 40 JAAR AAN DE SLAG BIJ GANTOISE

“
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hij enkele jaren later trainer werd bij Al Wasl in Dubai, belde hij 

mij om met hem mee te komen, samen met François Dejonghe, 

Nico De Bree en Piet De Mol. Die vier samen, die kwamen bij 

ons op de club aan in zo’n grote zwarte camionette met geblin-

deerde ruiten, dat was precies the A-Team! Ik twijfelde, want ik 

had intussen mijn eigen praktijk in Melle en ik wist dat ik goed 

zat bij Gantoise. Hij heeft me toen voor een dag of tien uitgeno-

digd naar Dubai. Al de eerste dag daar wilde hij me laten tekenen, 

terwijl ik eigenlijk alleen eens kwam praten. Het was een financieel 

interessant voorstel maar ik ben toch bij AA Gent gebleven. Dat con-

tract dat de sjeik al voor mij getekend had, heb ik nog altijd liggen! 

Trond Sollied was natuurlijk een heel ander type. Hij gaf ons veel 

autonomie. Hij had het volste vertrouwen in de medische staf en 

de mensen met wie hij samenwerkte. Hij hechtte veel belang aan 

onze inbreng en feedback. Beslissingen werden altijd in gezamenlijk 

overleg genomen. Zijn tactische trainingen waren een echte openba-

ring voor ons, dat was toen vernieuwend voor het Belgisch voetbal.  

Vaak hebben we bij Gent met toptrainers gewerkt, persoonlijkhe-

den met veel ervaring: zoals Preud’homme, Vanhaezebrouck en nu 

Vrancken. Dat is prettig werken voor de medische staf omdat wij 

professionalisme heel belangrijk vinden. En een goede samenwer-

king, met wederzijds vertrouwen, met de trainer is cruciaal. Je hoeft 

het niet altijd 100% eens te zijn, maar je moet op niveau met elkaar 

kunnen spreken. Ook spelers zijn doorheen de decennia steeds 

professioneler geworden. Er zijn nog maar weinig trainers geweest 

met wie we als medische staf niet goed konden samenwerken”. 

Wat is het allergrootste verschil tussen de medische bege-

leiding nu en die van meer dan 40 jaar geleden?

Frank: “De multidisciplinaire aanpak. Nu hebben we een team 

waarin iedereen zijn verantwoordelijkheid heeft, maar tegelijk 

ook samenwerkt. Er is de clubdokter, er is een team van kinesis-

ten, er zijn de physical trainers die samenwerken met professor 

Jan Bourgois, op die manier is er ook een samenwerking met 

Universiteit Gent. Verder zijn er nog een psychologe, een diëtist, 

een sportverzorger, een data-analist en een video-analist… Elke 

dag leggen die al hun bevindingen, ervaring en adviezen bijeen 

om met de sportieve staf en de spelers bepaalde beslissingen 

te nemen. Een hecht team waarmee het prettig werken is! Alle 

kinesisten, ook diegenen die actief zijn bij Jong KAA Gent, bij de 

jeugd en bij de Ladies, werken trouwens ook in mijn praktijk. Dat 

biedt zoveel voordelen, want dat betekent dat wij enorm goed 

op elkaar ingespeeld zijn. Dat zorgt voor continuïteit. Zo werken 

Matti Mortier en ik al 20 jaar samen, in de praktijk en op de club.  

Het doel van al die begeleiding is: elke speler individueel stuwen 

naar maximale prestaties door hem blessurevrij te houden (preven-

tie) en hem fysiek en mentaal naar zijn persoonlijk hoogste niveau 

te begeleiden. Het optimaliseren van de spelers op die manier zorgt 

voor betere prestaties van de volledige ploeg. In geval van blessu-

res starten we zo snel mogelijk een dynamisch revalidatietraject”.

Ik neem aan dat bij lange revalidaties van spelers die 

ernstige blessures opliepen, de persoonlijke band met de 

kinesisten sterk kan zijn.

Frank: “Ja, voor ons geldt vaak: de spelers met de zwaarste blessu-

res zijn de spelers aan wie wij het beste contact overhouden. Brecht 

Dejaegere was voor mij zo iemand, of Nicolas Lombaerts. Daar heb 

ik heel intensief mee samengewerkt na blessures, en zo kweek je 

vaak een band voor het leven. Maar er zijn nog meer spelers die 

‘eruit springen’. Neem nu Gunther Schepens. Ik heb die nog weten 

debuteren bij de eerste ploeg, in 1992. We hadden toen wel wat 

vedetten in de ploeg: Vandenbergh, Viscaal, Van der Linden… Maar 

Gunther ging daar als jong gastje goed mee om: enerzijds liet hij zich 

niet doen, maar anderzijds toonde hij wel respect. Dat heet dan emo-

tionele intelligentie. Dat heeft hij nog altijd.”

Hoewel je nog heel vaak in het oefencentrum bent en nog altijd 

werkt bij alle thuismatchen, kan je tegenwoordig bij AA Gent 

wat meer delegeren en wat meer je aandacht verdelen naar je 

andere activiteiten.

Frank: “Ja. Ten eerste openden we, naast onze praktijk in Melle, een 

tweede praktijk aan de Watersportbaan op het nieuwe terrein van 

hockeyclub Gantoise. Een schitterende accommodatie en een gewel-

dige club om ook te begeleiden. De vrouwen vier keer kampioen op 

een rij, de mannen twee keer na elkaar: Gantoise Hockey begint echt 

een Europese topclub te worden, heel tof om daarvoor te werken. Dan 

zijn er natuurlijk nog de wielrenners, meestal zo’n beetje de jongens 

uit het Gentse. Het is begonnen met Matthew Gilmore, daarna Iljo 

Keisse, en vandaag volg ik o.a. Edward Theuns, Otto Vergaerde en 

Fabio Van den Bossche (brons in het omnium op de Spelen en onlangs 

winnaar van de Gentse Zesdaagse). De samenwerking met de cou-

reurs is zeer intensief en loopt meestal over een langere periode. 

Het is dan ook een meer individuele sport. Als dan zo’n renner een 

medaille pakt of een mooie koers wint, dan heb ik de genoegdoe-

ning dat een klein percentje van hun succes ook onze verdienste is. 

Ook bij het tennis van Gantoise ben ik betrokken met mijn praktijk, Ann 

Devries is daar nu coördinator. En het Gentse basket volg ik ook nog 

op, ook omdat mijn dochter nog op hoog niveau heeft gebasketbald. 

Maar in onze beide praktijken ontvangen we ook heel graag recrea-

tieve sporters of gemotiveerde niet-sporters hoor, iedereen is welkom. 

Uiteraard weten de mensen wel dat wij ons vooral concentreren op de 

dynamische revalidatie, gericht op lichaamsbeweging.”

Georges Leekens werd als kinesist ooit trainer. Dat heeft er bij 

jou nooit ingezeten?

Frank: “Neen, al ben ik wel de enige trainer van AA Gent ooit die geen enkele 

match verloren heeft. Het was 4 november 1995. Lei Clijsters was trainer, 

maar het liep niet goed. We stonden onderaan, we hadden nog geen enkele 

uitmatch gewonnen. We moesten die zaterdagavond naar Harelbeke 

dat toen een goede ploeg had met De Tollenaere, Sanders, Frunza… 

en Hein Vanhaezebrouck in de verdediging! Houwaart was er trainer.  

We waren het seizoen begonnen met Wim De Coninck als assis-

tent van Clijsters. Maar op een gegeven moment verhuist onze 

eerste keeper, Petry, naar Feyenoord. Ze hebben toen aan Wim 

gevraagd om invallersdoelman te worden achter Patrick Deman. 

Wim zei ‘ja’ en Clijsters heeft mij toen gevraagd om zijn assis-

tent te worden. Eigenlijk was ik meer een fysiektrainer, maar ok.  

We verzamelden de dag van die match in Harelbeke in het Ottenstadion 

voor een spaghetti en nog wat voorbereiding. Van Milders kwam bij mij 

en zei: “Lei ligt in het ziekenhuis, jij moet hem vervangen als trainer van-

avond”. Ik kende wel wat van voetbal, maar ik was natuurlijk totaal niet 

geschoold als trainer. Maar het moest dan maar! Gelukkig kon ik rekenen 

op de matchvoorbereiding van Clijsters. En ik heb de elf gezet zoals dat 

voorzien was, met o.a. Katana, Ramcic, Herreman, Dauwen, Barka en 

Sandy Martens. Ik weet nog goed dat ik de ‘anciens’ zoals Tony Herreman 

en Frank Dauwen gevraagd heb om hun verantwoordelijkheid te nemen.  

Op het uur scoorde Pascal De Vreese de 0-1! We kwamen daarna onder 

druk te staan. Ik bracht op het eind nog Anosike in om tijd te winnen, 

maar uiteindelijk haalden we de zege binnen. De week erna was er geen 

competitie, en daarna was Clijsters terug. Dus is mijn balans als hoofd-

trainer: 1 match, 1 zege!”.

Wim De Bock



16 - WIGWAM MAGAZINE



17WIGWAM MAGAZINE -

*Bevat enkel van nature aanwezige suikers, zoals alle vruchtensappen.
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Maak werk van uw digitale transformatie, ongeacht waar u werkt, met 
onze gecombineerde diensten en oplossingen, die zijn ontworpen om 
papier en digitaal naadloos te integreren.  
Onze Digital Transformation Services zijn beschikbaar via de cloud, op 
locatie of in een hybride omgeving en helpen u bij het realiseren van 
verbeterde productiviteit, samenwerking, beveiliging, compliance en 
duurzaamheidsdoelstellingen. 
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Maak kennis met de nieuwste 
keukentrends en DSM More

www.dsmkeukens.be |  @dsmkeukens

Samen koken, huiswerk maken of een 
gezelschapsspelletje spelen: meer 
dan ooit genieten we van een warm 
thuisgevoel. En daar kan een nieuwe 
leefkeuken van DSM Keukens alleen 
maar toe bijdragen. Klaar om de laatste 
nieuwigheden te ontdekken? 

Bij DSM Keukens zijn onze top 
interieurarchitecten dagelijks bezig met het 
ontwikkelen van nieuwe ideeën en volgen 
ze de laatste trends steevast op de voet. 
Kom ze zelf ontdekken in onze toonzaal in 
Sint-Martens-Latem of één van onze 17 
andere vestigingen.

Slimme apparaten 

Bij DSM Keukens vind je intelligente 
apparatuur die je keuken moderner en 
praktischer maakt. Met de Miele-oven of de 
magische multifunctionele Quooker-kraan, 

perfect aangepast aan jouw behoeften. 
Aangezien je je keuken (bijna) elke dag 
gebruikt, is het zeer belangrijk dat ze 
perfect aan je behoeften is aangepast. Bij 
DSM Keukens zijn er altijd interessante tips 
en tricks, maar ook veel kleine details die je 
keuken net dat beetje extra geven. 

Perfect op maat 

Doordat een keuken zo goed als dagelijks 
gebruikt wordt, is het van groot belang 
dat ze op de meest gebruiksvriendelijke 
manier is opgesteld. Een werkblad op 
ergonomische hoogte of een vaatwasser 
met comfortlift sparen jouw rug. Bij DSM 
Keukens kan er altijd iets meer. Denk 
bijvoorbeeld aan een brede balansdeur in 
precies dezelfde stijl als de kolomkasten. Of 
een oven met deur aan de binnenzijde van 
het kookvlak. Discreet en stijlvol. 

Meer dan keukens: DSM More

Natuurlijk is het belangrijk dat je keuken 
past bij de rest van je interieur en vice 
versa. Dit is waarom DSM More werd 
gecreëerd. DSM More ziet de keuken als 
een integraal onderdeel van de leefruimte. 
Op die manier kan je de materialen die 
je voor je keuken gekozen hebt ook 
doortrekken naar de living, bureauruimte of 
bijkeuken. Zo creëer je een woning waarin 
de ruimtes subliem in elkaar overlopen 
en verkrijg je één geheel. Welkom rust en 
ordelijkheid!

De SchepperDe Schepper- - MartensMartens
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KAA GENT LADIES

JEUGDINTERNATIONAL KARLIJN 

HELSEN BLIJ MET SPEELKANSEN BIJ 

KAA GENT

Eigenlijk ben je een echte Kempische, afkomstig uit Retie?

Karlijn: “Vanaf mijn vier jaar tot mijn zestien heb ik samen met de 

jongens van KBSK Retie gevoetbald, dat is een fusieclub van Retie 

SK en SK Branddonk. Op mijn zestien was het moment dat ik fysiek 

het verschil met mannenvoetbal begon te voelen, vooral op het vlak 

van snelheid eigenlijk. Maar tot je zestien bij de jongens spelen vind 

ik aan te raden als meisje, je leert veel bij door je te meten met hun 

grotere fysieke mogelijkheden. Dat heeft me toegelaten om zelf ook 

fysiek stappen te zetten en tegelijk voetballend veel bij te leren.”

Op je zestien ging je studeren aan de Topsportschool in 

Leuven.

Karlijn: “Ja dat leek mij en mijn ouders de beste manier om mij 

sportief verder te ontwikkelen. ’s Ochtends en ’s avonds train 

je dan en ’s namiddags krijg je les. Ik zat samen met speelsters 

uit verschillende provincies. Op donderdag speelden wij met de 

meisjesploeg een wedstrijd tegen een iets jongere interprovinciale 

jongensploeg. En in het weekend voetbalde ik ook nog bij Retie. Mijn 

broer Stijn speelt trouwens nog altijd bij Retie, in eerste provinciale.”

Intussen was je al jeugdinternational.

Karlijn: “Vanaf de U15. Maar door een kruisbandletsel heb ik een 

tijd moeten afhaken. Ik probeerde eerst nog te hervatten zonder 

operatie, maar op de eerste training kwam de blessure weer terug. 

Toen heb ik wél die operatie laten uitvoeren. Vanaf de U19 en tot 

vandaag bij de U23 ben ik weer een vaste waarde bij de nationale 

jeugd.”

Je transfer naar topclub Leuven in 2020 was dan ook 

logisch…

Karlijn: “En zeker omdat er een samenwerking bestaat tussen de 

Leuvense Topsportschool en OH Leuven, dat was dus een evidente 

overstap.”

Drie jaar verder had je echter nog niet zoveel kansen 

gekregen in de A-ploeg.

Karlijn: “Leuven heeft nu eenmaal een erg sterke ploeg, top in 

België, met veel ervaren speelsters en internationals. Dan is het 

heel moeilijk om daar door te breken. Ik heb toen voor mezelf een 

beslissing gemaakt. Ik was negentien en ik vond dat ik speelminuten 

bij een club nodig had om te kunnen groeien. In 2023 ben ik daarom 

overgestapt naar de KAA Gent Ladies. Wij zijn niet zo’n topclub 

als Leuven en we hebben het dit seizoen ook moeilijk, maar hier 

krijgen jonge speelsters wel meer speelkansen, daar staat Gent 

bekend om.”

Je scoorde dit seizoen al enkele keren. Wat is je beste 

positie?

Karlijn: “Ik vind mezelf best op de 8, een box-to-box-speelster. 

Maar ik kan ook wel uit de voeten op de 10 waar de coach mij ook 

al heeft gezet.”

Ik ben een
leidersfiguur
“
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Hoe zou je jezelf omschrijven als voetballer?

Karlijn: “Toch wel als een leidersfiguur op het veld die het team mee 

wil sturen in de juiste richting en iedereen zal aanmoedigen. Ik ben ook 

een gretige speelster die voor elke bal gaat.”

Is het anders voetballen nu Heleen Jaques Jorn Van Ginder-

deuren heeft vervangen als trainer?

Karlijn: “Dat was even wennen voor iedereen. Eigenlijk is de hele staf 

vervangen, behalve de kinesist. Maar alles bij elkaar is dat allemaal goed 

verlopen. Wij hebben een ploeg die tekort komt voor de absolute top 

in België, dat heeft met geld te maken. Maar anderzijds loopt er best 

wel talent bij ons zodat wij ons meestal kunnen kwalificeren voor de 

play-offs. En dat wij meestal uitgaan van onze eigen sterkte, vind ik 

ook een pluspunt.”

Jij volgt intussen hoger onderwijs?

Karlijn: “Ja ik volg vanop afstand de opleiding sport- en 

cultuurmanagement aan de Thomes More-hogeschool in Turnhout. 

Maar natuurlijk hoop ik ooit profspeelster te worden, in het buitenland. 

Debuteren bij de Red Flames zou ook mooi zijn. Vorige zomer mocht ik al 

eens een oefenstage meemaken, voorlopig blijft het bij een preselectie. 

Ik weet waaraan ik nog moet werken om die stap hogerop te zetten.”

En dat is?

Karlijn: “Vooral in fysieke explosiviteit moet ik nog beter worden. En 

verder tactisch. En meer rust aan de bal. Er zijn altijd punten die beter 

kunnen.”

Spiegel je je aan iemand?

Karlijn: “Een speelster waar ik enorm naar opkijk is Aitana Bonmati van 

FC Barcelona die wereldkampioen werd met Spanje en al twee keer de 

Ballon d’Or won. Maar dat is een verre droom…”

Wim De Bock

Ik ben een
leidersfiguur
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Sparen voor een eigen/grotere/nieuwe stek is niet 
voor iedereen even evident. Met de hogere energie- 
en voedselprijzen, vakantiereizen, hobby’s, ... blijft 
het onder meer voor alleenstaanden en jonge 
koppels zoeken naar een evenwicht. En toch is het 
mogelijk om je woondroom waar te maken zonder 
spaarpot! Zo ook voor een 2e eigendom. 
Heb je nog studerende kinderen en wil je die spaarpot 
liever daarvoor openbreken? Niet getreurd! Met een 
voldoende hoog inkomen en een eigendom die (al dan 
niet) deels of volledig is afbetaald, kan je toch ook in 
vastgoed investeren. Bij Callant Credits beschouwen 
we de maandlast van je krediet inderdaad als een 
‘onrechtstreekse manier’ van sparen. Beetje bij 
beetje wordt je woning een ‘slapende spaarpot’, die 
we dan bijvoorbeeld kunnen aanwenden als eigen 
aanbreng bij een 2e aankoop. Hoezo?!

Wat met de financiering?
‘Wie al plannen had om iets aan te kopen in eigen 
land of in het buitenland (*) kan misschien nu 
de koe bij de hoorns vatten’, lacht Mathias. ‘Met 
een beetje geluk kan je dit najaar nog van je eigen 
plekje genieten. Zelfs als de hypotheeklening nog 
loopt van je huidige woning, kunnen we je lopend 

krediet herzien en samenvoegen met een nieuw 
krediet, zonder verlies van woonbonus. Het kan ook 
interessant zijn om de looptijd te verlengen aan een 
scherpere rentevoet. We bekijken per dossier waar 
we mogelijk dergelijke zaken kunnen optimaliseren 
voor de klant.’

Het verhaal van Yves en Leen
Wil je meer weten hoe wij deze mensen geholpen 
hebben met hun 2e verblijf in de Ardennen? Lees 
dit artikel verder, samen met nog tal van andere 
boeiende tips & tricks over onze aanpak op de 
website www.ifinco.be/nieuws by callant!

Meer weten? Aarzel dan niet en bel of mail ons, of 
vraag meteen een gesprek in één van onze kantoren.

* Let wel: een hypotheek voor aankoop in het 
buitenland is enkel mogelijk voor wie al een eigendom 
heeft in België waarop een inschrijving kan genomen 
worden.

˃  ifinco.be

Callant Credits, bv ingeschreven bij de FSMA onder KBO-nr. BTW BE 1006.447.650 - Maatschappelijke zetel: Christoffelweg 4  - 9940 Evergem 
www.callant.be - Tel. 09 224 22 22  - KBO-nr. BTW BE 1006.447.650 RPR Gent  - V.U.: Callant Credits bv, Christoffelweg 4, 9940 Evergem

Callant Credits
Voor elk een financieringsoplossing

Callant Credits creëert elke dag nieuwe woonkredieten.
Zo kan bijvoorbeeld jouw huis of appartement dienen

als onderpand voor een tweede vastgoedaankoop.

Publi-redactioneel
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orthopedische 
materiaal & 
mobiliteits- 
oplossingen

www.derijcker.be

Volg ons op 

Contacteer ons

De Rijcker Go @derijckergo De Rijcker Go

Xavier De Cocklaan 82, 
9830 St.-M.-Latem

09/282 23 33 

onthaal@derijcker.be
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JONG KAA GENT

GYANO VANDERDONCK 

UITBLINKER BIJ JONG KAA GENT

Alles doen om 
mijn droom waar 
te maken

Nog maar net achttien geworden en al goed voor goals, 

assists én knappe dribbels bij Jong KAA Gent: dat is 

Gyano Vanderdonck. Een kennismaking met een speler 

die tot de verbeelding spreekt. Al beseft hij: “Ik moet 

op bepaalde vlakken wel nog flinke stappen zetten.”

Om te beginnen, we kunnen er niet omheen: je bent de 

zoon van Nico Vanderdonck, ex-speler van AA Gent, en 

verder van Harelbeke, Deinze, Roeselare, Ingelmunster, 

Ronse en Denderhoutem. Als trainer was hij actief bij Roe-

selare en bij de jeugd van AA Gent. Het was dus logisch dat 

jij in zijn schoenen zou stappen?

Gyano: “Ik ben al van bij de U7 bij AA Gent, dat was met zo’n vader 

vanzelfsprekend. Toevallig wonen we ook nog in Oostakker, dat is 

vlakbij waar we spelen en trainen met de beloften. Ik heb mijn vader 

nooit zien voetballen, ik kende hem wel als trainer natuurlijk. Ik heb 

altijd horen zeggen dat hij een getalenteerde voetballer was. Hij 

is nog altijd actief bij de club, als scout bij de jeugd. Professioneel 

werkt hij nu bij TNT/FedEx. Dat hij veel voebalervaring heeft is, is 

meegenomen. Hij geeft mij veel goede tips.”

Omschrijf jezelf eens als voetballer.

Gyano: “Ik ben vooral een technische speler. Vooral in balbezit ben 

ik sterk, ik heb een goede dribbel, heb spelinzicht. Ik denk dat het 

functioneren bij balverlies nog een beetje mijn werkpunt is, maar 

we zijn ermee bezig. Qua kracht in de duels moet ik ook nog flinke 

stappen zetten. Ik ben nogal klein en tenger, dus dat kan nog beter. 

Anderzijds wil ik ook mijn kwaliteiten als meer technische speler 

niet verliezen door té veel body te kweken. Maar ik besef wel dat ik 

fysiek nog sterker moet worden om het hoogste niveau te halen. 

Daar werk ik ook aan, zoveel mogelijk.”

Hoe zit dat met de nationale jeugd?

Gyano: “Ik ben in het verleden altijd geselecteerd, bij de U15, U16, 

U17 en U18. Daarom verwonderde het mij dat de nieuwe nationale 

coach bij de U19 mij de voorbije wedstrijden niet meer selecteerde. 

Dat is wel jammer, want ik ben goed bezig in eerste nationale.”

Bij AA Gent is het Arnar Vidarsson die je half vorig seizoen 

overhevelde vanuit de U18 naar de beloften.

Gyano: “In het begin was ik vooral invaller, maar op het einde mocht 

ik af en toe ook starten onder Arnar. Dit seizoen onder Thomas 

Matton ben ik volwaardig lid van Jong KAA Gent, dus zeker niet 

meer bij de U18. Het loopt goed, ik mag veel spelen, ik scoor en 

geef assists.”

Op welke positie speel je het liefst?

Gyano: “Het liefst op de 10, al kan ik ook goed uit de voeten voorin 

op de flank waar ik meer met mijn dribbels één-tegen-één kan 

uitpakken, of zelfs op de 8.”

De ploeg draait voorin in eerste nationale goed mee voorlopig!

Gyano: “Ja, nog beter dan vorig jaar. Toen hadden we nochtans wat meer 

ervaren spelers, nu hebben we echt een heel jonge ploeg. Maar er zit 

veel talent tussen en de ploeggeest is ook top dit seizoen. Nu moeten 

we die toppositie ook proberen vast te houden, want vorig jaar zakten 

we nogal terug na nieuwjaar. 

Voorin hebben jullie twee Nigeriaanse spitsen lopen, die doen 

het ook goed.

Gyano: “Ja, Abu (Abubakar Abdullahi) en Umar (Umar Abubakar) zijn 

jongens met heel veel snelheid en power richting doel. Sterke gasten die 

al eens de bal kunnen bijhouden. Toffe jongens ook met veel positieve 

energie. Je kan er altijd 100% op rekenen. En ze scoren makkelijk.” 

Wat brengt de toekomst voor jou persoonlijk?

Gyano: “Ik heb de ambitie om het te maken als profvoetballer en door 

te stoten naar de eerste ploeg, ik zal er dan ook alles aan doen om die 

droom waar te maken. Het liefst bij KAA Gent natuurlijk!”.

Wim De Bock

“
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Alles doen om 
mijn droom waar 
te maken
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SUPPORTER

Aan u voorgesteld:

het bestuur van de Supportersfederatie
Met trots mogen wij in elke Wigwam een of meerdere 

supportersclubs in de kijker schrijven. Die worden alle-

maal geschraagd en ondersteund door de Federatie. In 

deze tijden van bezinning past het om ons negenkoppig 

bestuur eens individueel te fileren.

Filip RAES (57, voorzitter) 

“Ik ben bediende bij Miko/Bruynooghe koffie. Ik ben al 28 jaar lid 

van de Supportersfederatie, 20 jaar voorzitter en slo, en ook al een 

eeuwigheid voorzitter van Buffalo’s Zwijnaarde. Ik kan rekenen op 

een volwaardig federatiebestuur met acht mensen van verschil-

lende pluimage, maar die een coherent geheel vormen. Ik open de 

vergadering maar luister graag naar voorstellen voor initiatieven en 

de voorbereiding van evenementen.

Het is de belangrijkste doelstelling van de Federatie om de suppor-

tersclubs blijvend te ondersteunen zodat elke blauw-witte supporter 

met plezier maar vooral veilig zijn club kan aanmoedigen, zowel 

thuis als op verplaatsing. Brandjes blussen hoort daarbij, maar de 

eenheid bewaren is primordiaal”.

Rudy GEERINCKX (68)

“Ik ben chauffeur van beroep en al meer dan 34 jaar lid van de Federatie. 

Op dit ogenblik ben ik ondervoorzitter. Als hoofd van het slo-team 

sta ik in voor de veiligheid en ben ik verantwoordelijk voor de busrei-

zen van de diverse supportersclubs. Het verdelen van de tickets over 

deze clubs gebeurt via een coëfficiënt die ik zelf bedacht, met eerbied 

voor de langst getrouwe clubs. Dat de opbloeiende, jongere clubs ook 

ijveren voor meer tickets is een logische evolutie, maar bezorgt mij 

soms wel kopbrekens. Want het is ook zo dat de andere clubs steeds 

minder tickets ter beschikking stellen voor onze meereizende suppor-

ters, terwijl ook het aantal toegelaten bussen wordt ingekrimpt. Dit 

wordt echt een probleem omdat wij bij de uitmatchen steevast op een 

stevige en trouwe aanhang mogen rekenen. Intussen ben ik ook nog 

tot penningmeester gebombardeerd, ergens begrijpelijk want tickets 

en geld gaan samen. De voorbereidingen op de diverse bekerfinales 

behoren zeker bij mijn belangrijkste realisaties, net als het organiseren 

van het supportersfeest in het voormalige Ottenstadion waar ik ook 

jarenlang de kantine runde”.

Wim SCHEPENS (51)

“Ik ben maatwerkcoach in een sociale werkplaats, Demival in Deinze. Al 

op mijn zes jaar werd ik door mijn vader meegetroond naar La Gantoise. 

Ik was onmiddellijk verkocht en bleef opgroeiend mijn ploeg trouw 

volgen. Toen mijn beste vriend Lucien overleed, hield ik samen met 
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de dichtste familie Corijn de supportersclub Buffalo-Boys-Leerne 

verder in stand. Ik werd in 2022 opgenomen in het bestuur van de 

Supportersfederatie.

Op dit ogenblik fungeer ik er als secretaris: opstellen van vergaderversla-

gen, agenda’s voorbereiden, communicatie en mailverkeer, verzamelen 

en aanpassen van de info van de diverse supportersclubs. Ook werk ik 

al meer dan zeven jaar als vrijwilliger in de spelerslounge waar ik bij alle 

thuiswedstrijden de toog verzorg ten dienste van vip’s maar ook van 

de spelers die er na de wedstrijd een recuperatiemaaltijd genieten en 

ook de tijd vinden om even met mij te keuvelen.”

Marc ALLONCIUS  (60)

“Ik ben chauffeur van beroep. Ik ga er prat op dat ik een van de trouwste 

bestuursleden ben in de Supportersfederatie, al even lang op post als 

Filip Raes, onze voorzitter. Ik was tot vorig jaar ook lange tijd bestuurs-

lid bij de KAA Gent Foundation Voetbal in de Stad.

Mijn belangrijkste taak, die ik al 20 jaar vervul in de Federatie, is het 

bijwonen van de vergaderingen van de Belgian Supporters, het over-

koepelend orgaan van alle Belgische supportersfederaties. Zo was ik in 

oktober samen met Jan en Guy present in Waregem waar ceo Peeters 

het had over de evaluaties van onze topscheidsrechters. Wij zijn ook  

uitgenodigd op de nieuwjaarsreceptie van de Belgian Supporters in 

januari in Leuven.

Uiteraard heb ik de beste herinneringen aan het veroveren van het kam-

pioenschap in 2015 en de daaropvolgende wedstrijden in de Champions 

League toen AA Gent als eerste Belgische club overwinterde en de 

achtste finale haalde. Samen met de collega’s van ons bestuur hoop 

ik dat de supporters(clubs) onze ploeg blijven steunen, ook in mindere 

tijden.”

Kristof DE WEIRD  (50)

“Ik ben bediende bij Okay (Colruyt Group). Ik ben sinds 2012 in de 

Federatie op vraag van Filip Raes die mij er graag bij wou. Hij was en is 

ook voorzitter van de Buffalo’s Zwijnaarde waar ook ik in het bestuur 

zat en zit. Momenteel zet ik mij vooral in bij de catering op de prome-

nade, het aanvullen en openhouden van de bars daar, samen met onze 

vrijwilligers. Als doorgewinterde Buffalo heb ik uiteraard de beste her-

inneringen aan onze kampioenenviering in 2015, maar ook “de mars 

op Wembley”, tegen Tottenham,  blijft uniek. Ook een meer dan ver-

meldenswaardig evenement: de organisatie in 2014 van het Nationaal 

Supportersfeest met en voor andere supportersfederaties van de ver-

schillende voetbalclubs in ons land. Sedert corona had dit feest helaas 

niet meer plaats, het wordt tijd dat deze verrijkende traditie wordt her-

steld. Voor 2025 is het mijn vurige wens dat de eenheid wordt hersteld 

tussen de verschillende sfeergroepen: ‘one family’, remember?!”

Patrick MEULENIJZER  (62)

“Ik ben arbeider in de textielindustrie, maar had voordien 32 jaar lang een 

eigen zaak. Ik ben sedert 1996 bestuurslid van de Supportersfederatie. 

De laatste jaren is onze vzw beter gestructureerd dan bij het begin. Wij 

hebben een coherente equipe en eenieder heeft zo zijn eigen taak. Ik 

ben verantwoordelijk voor de vrijwilligers. Er is geen dienstverband 

en dus moet er noodgedwongen gerekend worden op de goodwill en 

een gegeven woord om bv. de bars te bevolken. Op het einde van het 

seizoen zorg ik er wel voor dat de opgelijste vrijwilligers een gratis etentje 

krijgen aangeboden. Ik ben ook verantwoordelijk voor elke thuismatch en 

tijdens de rust voor de ontvangst van genodigden in de spelerslounge. 

Daarnaast zorg ik ervoor dat geen ongenode gasten de spelers die na 

de wedstrijd iets komen eten en drinken, kunnen lastig vallen. Ik heb 

een prima contact met onze spelers, zij het dat de jonge, buitenlandse 

gasten in eerste instantie verlegen reageren. Het doet wel plezier dat 

oud-spelers mij toch telkens komen begroeten”.

Jan BERKERS  (57)

“Ik ben bediende bij KBC. Ik ben een onvervalste Gentenaar en dus ook 

een echte Buffalo. De charme om de wedstrijden vanuit de tribune te 

kunnen beleven in het mooiste stadion van België is gewoon schitterend, 

al begrijp ik de nostalgie bij veel supporters naar de vele aangename 

momenten in het Ottenstadion. De kameraadschap – we are one family 

–, daar doe ik het voor. Thuis naar een wedstrijd op televisie kijken is niks 

voor mij. Het zingen en het springen, de ambiance, dat is voor mij het van 

het. Het is op korte tijd zeer snel gegaan voor mij. Begonnen als secre-

taris/penningmeester en daarna voorzitter van The New Buffalo’s. Dan 

de stap gezet in het bestuursorgaan van de Supportersfederatie KAA 

Gent VZW, op vraag van vrienden in het bestuur. Er was een dringende 

aanpassing nodig van de statuten van de VZW. Gezien mijn kennis bij 

het juridisch compartiment bij KBC Group was ik geschikt om die klus 

aan te vatten. Ik heb het genoegen gekend om de vergaderingen van 

de Lokale AdviesRaad (LAR) en de Belgian Supporters te kunnen bij-

wonen. Als er een activiteit is met vlag of vaandel - ons uithangbord 

als club voor de verplaatsingen - dan ben ik er graag bij, dit zowel in de 

Planet Group arena als in de Chillax arena voor de KAA Gent Ladies.”

Nelke DE GROOTE  (35)

“Ik werk in de horeca in een broodjeszaak. Ik ben als enige vrouw sedert 

juni 2024 opgenomen in het bestuur van de Supportersfederatie. Het 

is allemaal nog nieuw voor mij, dus ik wil me rustig inwerken. Ik ben 

ook voorzitster van The Blue Indians. Ik let er daarbij altijd op dat onze 

leden zich gedragen bij onze verplaatsingen. Een feestje kan, mag en 

moet zelfs, maar baldadigheden zijn uit den boze. Ik blijf ijveren voor 

verdraagzaamheid en eenheid.

Ik ben ook lid van de Supportersraad en draag samen met Guy het 

mandaat van de Supportersfederatie in de Algemene Vergadering van 

de KAA Gent Foundation Voetbal in de Stad. Ik kijk ook al uit naar onze 

nieuwjaarsreceptie in de Planet Group arena op vrijdag 24 januari waar 

ik ook voor de broodjes zal zorgen”. 

Guy DE RUYCK (74)

“Ik ben advocaat-op-rust. Dankzij een prima schoolrapport mocht ik - 

amper zeven - wijlen mijn papa Roger vergezellen naar het Ottenstadion. 

Dat gebeurde daarna steeds vaker en ik werd meermaals gedropt achter 

het doel van Mance Seghers. Ik had de club van mijn hart gevonden! Ik 

miste geen match, ook niet op verplaatsing, zelfs Europees. Zo zag ik 

destijds ook alle wedstrijden in de derde en de tweede afdeling. Daar 

hoorden ook veel polonaises bij, niet zelden in het gezelschap van 

spelers, in het café van Naudts naast het stadion. Ik speelde zelf bij La 

Gantoise bij de B-juniores, en was er aangesloten toen ik arbitreerde en 

‘lijnde’ in hogere afdelingen. Net als collega Tudy Geerinckx werd ik lid 

van de toenmalige Supportersfederatie die in ‘Den Ijzer’ vergaderde, 

o.a. met Dirk Wambeke, Achille Raes en Jacky De Groeve die mij over-

haalde om ook redacteur te worden voor het clubblad Buffalo. Ik was 

ook even stadiongids, alvorens in 2023 te worden opgenomen in het 

Bestuur van de Supportersfederatie, als juridisch adviseur, maar ook 

voor communicatie, zoals het schrijven van stukken voor Wigwam, en 

inspraak in de Foundation”. 

Het voltallig Bestuur van de Supporrtersfederatie wenst spelers, 

staf, bestuur, en niet in het minst alle blauw-witte fans fijne feesten 

toe en een voorspoedig 2025!
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Terwijl de meeste supportersclubs al mogen uitkijken naar het vieren 

van diverse jubilea, is Buffalovrienden Zottegem pas in 2013 opgericht, 

niet toevallig samenvallend met de opening van de Ghelamco, thans 

Planet Group arena.

Geert De Tandt en zijn dichtste vrienden Eric De Vuyst en Gino De Wolf 

waren trouwe bezoekers van het Ottenstadion. Vooraf spraken zij af in 

café ‘t Wit Paard, naderhand de place-to-be voor meerdere supporters 

uit het Zottegemse.

“Toen bekend werd dat KAA Gent een gloednieuw stadion kreeg en de 

mobiliteit wel eens voor problemen zou kunnen zorgen, besloten de 

drie oprichters na te gaan of het niet zou lukken om een bus in te leggen 

vanuit Zottegem, in eerste instantie vooral om de thuiswedstrijden van 

de Buffalo’s te kunnen bijwonen”, zegt Niels Hermie (32). Zo geschiedde. 

Buffalovrienden Zottegem ontstond zo in 2013.

“In 2014 haakte ik aan bij de drie stichters”, vertelt Niels verder. “Vanaf 

2014 organiseerden wij onafgebroken alle verplaatsingen, voor alle thuis-

matchen van Gent, maar ook die op verplaatsing, inclusief Europese 

duels. Wij slagen er permanent in de bus volledig uit te verkopen, want 

wij hebben een supertrouwe aanhang”.

In het begin van dit seizoen besloten de drie initiatiefnemers te stoppen. 

De immer ijverige Niels bleef niet bij de pakken zitten, en polste Davy 

Van Droogenbroeck (48) om hem bij te staan.

“Tot mijn grote verrassing en ook genoegdoening werd ik unaniem ver-

kozen tot voorzitter”, zegt Davy. “Het was een kleine moeite om mijn 

partner Cindy Branswijck (49 de administratieve beslommeringen toe 

te vertrouwen, terwijl Niels tot penningmeester werd gebombardeerd”.

Dit nieuwe trio werd ‘het hart’ van de club, maar de komst van Jari 

De Moor (21) en Andy Béharez (50) was een welkome steun om het 

bestuur uit te breiden.

“Wij voeren een meer dan transparant beleid”, verzekert Cindy. “De 

verslagen van onze bestuursvergaderingen worden alle ongecensu-

reerd doorgestuurd naar de leden. De feedback is steeds verrijkend”, 

besluit zij terecht.

“Wij zijn niet weinig trots op onze enthousiaste leden”, gaat Cindy verder. 

“Zij doen telkens onze evenementen uitgroeien tot successen. Een koe-

kenverkoop bijvoorbeeld mag rekenen op ontelbare helpende handen. 

Zo ziet de toekomst van onze club er uiterst rooskleurig uit. Onze sup-

portersclub leeft, is in volle opbloei”.

“Ook vaste buschauffeur Rudy draagt bij tot het succesverhaal. Hij zorgt 

steevast voor de nodige ambiance, bij winst, maar ook als er mindere 

resultaten zijn”, beklemtoont Davy.

“De club verder uitbouwen is een realistische doelstelling”, stelt Niels. 

“Wij kijken vooruit. Zo hebben wij al een eetfestijn gepland op zater-

dag 21 juni 2025, waarop iedereen die blauw-wit ademt uiteraard is 

uitgenodigd”.

GDR

meer info : buffalovriendenzottegem@hotmail.com

 

Buffalovrienden Zottegem,
een club in volle opbloei
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TIME TO PLAY
RESPONSIBLY


